
Geachte commissie leden                                13-04-2017                         
 
Mijn naam is Margret Hart-Bot. Ik spreek hier als bewoner en ondernemer van de 
binnenstad. 
 
Ik ben tegen de plannen van de gemeente Medemblik en projectontwikkelaar Medemblik 
aan Zee om de parkeerplaatsen aan de Oude Haven te ontruimen voor nieuwbouw van een 
appartementencomplex. 
 
Wij kunnen deze parkeerplaatsen in de binnenstad niet missen, er zijn geen alternatieven 
voor de 90 parkeerplaatsen die worden verwijderd. Tevens worden bij de nieuwe woningen 
geen parkeerplaatsen gecreëerd. De toezegging van de gemeente was, dat onder het 
woningcomplex parkeerplaatsen komen. 
  
Het leefgenot word ons zo ontnomen, er worden in de binnenstad woonruimtes gemaakt die 
niet zichtbaar zijn, en deze bewoners hebben wel een auto. Alleen al in de Tuinstraat zijn de 
afgelopen jaren 14 appartementen gebouwd en daar zijn geen parkeerplaatsen voor 
gecreëerd, er moesten zelfs parkeerplaatsen weg omdat er een voordeur werd geplaatst. 
 
De parkeergelegenheid op de Oude Haven is daar geplaatst als compensatie voor de blauwe 
zone in de binnenstad. (zie krantenknipsel 10 november 1998) De gemeente is dit 
waarschijnlijk vergeten en komt zijn gedane beloftes niet na. 
 
Als ondernemer ben ik van mening dat als er 90 parkeerplaatsen worden verwijderd we 
slecht bereikbaar zijn voor alle bezoekers van Medemblik. 
De ondernemers van Medemblik moeten zich in deze moeilijke tijd goed staande kunnen 
houden. Ik vind dat dit gestimuleerd moet worden met nog meer onbetaalde 
parkeerplaatsen. 
 
Medemblik moet niet worden als Bergen en Schoorl waar een tekort aan parkeerplaatsen is. 
Ik ga daarom al niet meer naar deze plaatsen. Tevens ligt het gevaar op de loer voor parkeer- 
vergunningen, kijk wat het met Enkhuizen heeft gedaan! Een lege Westerstraat! 
 
De stadshaven wil de bruine vloot en de plezierjacht laten groeien, ook hier zijn 
parkeerplaatsen voor lang parkeren nodig. 
 
Het beste plan lijkt mij, nu het nog kan, dat de gemeente het oude stadhuis weer terug- 
koopt, het nieuwbouwplan afblaast en de parkeerplaatsen voor de burgers weer teruggeeft. 
 
Maak van de kop van de Nieuwstraat een mooi plein met bomen etc. waar verschillende 
evenementen kunnen plaats vinden en dat je als bezoeker van Medemblik denkt: 
Wat is het hier mooi, de gemeente Medemblik heeft hier goed over nagedacht. 
 
Op dit terrein kunnen de grote kermisattracties staan, de Rondom tent en wat er nog meer 
komt. De Oude Haven blijft dan vrij voor het verkeer. 
 
Als dit niet gebeurd dan zouden veel bewoners en ondernemers diep ongelukkig worden in 
hun leef- en werkomgeving. Het niet vinden van een parkeerplaats gaat leiden tot veel 
irritaties. 


